
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Hashøj Jægerklub 
 
Dato 
 
Sted 
 
Fraværende 
 
1. Evt. tilføjelse til 
dagsorden 
 
2. Underskrivelse af 
referat fra sidste 
møde 
 
3. Meddelelser fra 
formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Meddelelser fra 
kasserer 
 
5. Meddelelser fra: 
a) hundeudvalg 
 
 
 
b) skydeudvalg 
 
c) ungdomsudvalg 
 
 
d) festudvalg 
 
 
e) turudvalg 
 
f) hjemmeside 
 
6. Eventuelt 
 
 
 
7. Dato for næste 
møde 
 
Referent 
 
 
Underskrifter 

23. maj 2013 
 
Hos Tommy 
 
Ingen 
 
Intet 
 
 
Mødereferat godkendt og underskrevet. 
 
 
 
 Formanden orienterede om, at Sydvestsjællands Jagtforening 
igen var med i JKF-samarbejdet.  
 Der har været afhold møde med NaturErhvervsstyrelsen 
Tystofte, der er utilfreds med omfanget og hastigheden af 
reguleringen af skadevoldende vildt på forsøgsgården. Hashøj 
Jægerklub har sagt ja til at deltage i reguleringen, forudsat af de 
fornødne vildtafværgningsforanstaltninger er truffet på forhånd.  
Ungdomsudvalget med Lasse som tovholder står for reguleringen. 
 Tilbud om hygiejnekursus i JKF-regi. 
 Aftalen med Slagelse Kommune om Ravnebækskoven er stadig 
til politisk diskussion. Vi fastholder vore ungjæger jagter. 
 
 Kassebeholdning ca. 130000 kr.; jægermiddagen gav et 
overskud på ca. 8000 kr. 
 
 
 26 hunde med til hundetræning, der holdes afslutning den 29/5.  
Der skal findes et nyt sted til vores fryser med vildt til apportering. 
 
 
Holdet i kredsskydningen blev nr. 9 ud af 21 hold. 
 
 Det planlagte møde er endnu ikke afholdt. Ungjæger-gruppen 
fungerer godt. 
 
  Ca. 40 møde frem til bukkemorgen men kun med 2 bukke. 
Jægermiddag 2014 afholdes den 15. marts 2014.  
 
Intet nyt. 
 
Hvordan kommer vi videre?  
 
Forslag til program for 2. halvår 2013 blev diskuteret og de 
respektive tovholdere skal give endelig besked om arrangementer 
til Klaus snarest muligt og senest 1. juli. 
 
Sommermøde 14. juni på Vankelmark. 
 
 
Klaus Paaske 
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